
Protokół z X Sesji 
 Rady Dzielnicy XVII,
 „Wzgórza Krzesławickie”, 
 os. Na Stoku 15
 z dnia 9 lipca 2015 r. godz. 1800 

Porządek obrad X Sesji Rady Dzielnicy XVII :
1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1 korekty  rozdysponowania  środków  wydzielonych  do  dyspozycji  Dzielnicy  XVII
na rok 2015

4.2 rozdysponowania  środków  wydzielonych  do  dyspozycji  Dzielnicy  XVII
na rok 2016

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.248.2015.BS

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.300.2015.BS

4.5 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie 
z pismem ML-02.7123.328.2015.BS

4.6 odwodnienia terenów osiedli: Grębałów, Lubocza, Łuczanowice, Kantorowice
5. Interpelacje i zapytania
6. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  18  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przewodniczący  Stanisław  Madej  przedstawił  zebranym  projekt  porządku  obrad  X  Sesji  Rady 
Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie

ad.3  .   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 



ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1. korekty  rozdysponowania  środków  wydzielonych  do  dyspozycji  Dzielnicy  XVII
na rok 2015
Projekt Zarządu Dzielnicy. Pozytywna opinia wszystkich Komisji Rady Dzielnicy XVII
Przewodniczący w imieniu Zarządu wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały wynikającą z 
faktu,  iż  do  końca  miesiąca  lipca  Rady  Dzielnic  są  zobligowane  do  rozdzielenia  środków 
finansowych na zadaniach w ramach budżetu obywatelskiego.
Następnie  Przewodniczący  zapoznał  zebranych  z  projektem  uchwały.  Głos  zabrali  również:
p. A. Dziedzic, p. J. Kawa, p. L. Zaleński.
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie  podjęli uchwałę w sprawie korekty rozdysponowania 
środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2015
 
Pan  Łukasz  Sęk  zapoznał  zebranych  ze  podziałem  środków  finansowych  dokonanym  przez 
Komisję  ds.  Budżetu  Obywatelskiego  Rady  Dzielnicy  XVII  na  zadaniach  w  ramach  budżetu 
obywatelskiego.
Pani  Aleksandra  Woźniczka  poinformowała  Członków Rady o  uwagach ZIKiTu dot.  terminów 
realizacji zadań w ramach budżetu obywatelskiego.
Przewodniczący odczytał zebranym zaproszenie na posiedzenie Komisji Dialogu Obywatelskiego 
Rady  Miasta  Krakowa,  na  dzień  13  lipca  2015r.,  na  którym  zostaną  omówione  kwestie
dot.  realizacji  zadań  w ramach  budżetu  obywatelskiego.  Głos  w tym temacie  zabrali  również:
p. J. Kawa, p. L. Zaleński, p. J. Wójcik.

ad.4.2. rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2016
Przewodniczący  w  imieniu  Zarządu  wprowadził  autopoprawkę  do  projektu  uchwały  dot. 
rozdzielenia środków finansowych na zadania w ramach budżetu obywatelskiego na rok 2016.
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia wszystkich Komisji Rady Dzielnicy XVII.
Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych 
do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2016 w głosowaniu: za 17-, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.

ad.4.3. zawarcia  umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os.  Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.248.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie  podjęli  uchwałę w sprawie  zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.248.2015.BS

ad.4.4.  zawarcia  umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os.  Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.300.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie  podjęli  uchwałę w sprawie  zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.300.2015.BS

ad.4.5. zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie 
z pismem ML-02.7123.328.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie  podjęli  uchwałę w sprawie  zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.328.2015.BS

ad.4.5. odwodnienia terenów osiedli: Grębałów, Lubocza, Łuczanowice, Kantorowice
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu. 
Przewodniczący Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zapoznał zebranych z genezą 
projektu uchwały.   
Głos w tym punkcie zabrał p. J. Wójcik.
Członkowie  Rady  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  odwodnienia  terenów 
osiedli: Grębałów, Lubocza, Łuczanowice, Kantorowice



ad.5. Interpelacje i zapytania
Pan G. Rojewski zapytał, czy jest odpowiedź w sprawie terminu  przebudowy ul. Kocmyrzowskiej?
Przewodniczący  poinformował,  iż  nie  ma  jeszcze  odpowiedzi  na  ten  temat.  Pan  Dziedzic 
poinformował o petycji w ww. temacie, jaką Towarzystwo Przyjaciół Grębałowa wystosowało do 
Prezydenta i Radnych Miasta Krakowa. 
Pan A. Michalczyk zapytał o odpowiedź w sprawie naszych wskazań dot. obszarów występowania 
„Barszczu Sosnowskiego”. Przewodniczący poinformował radnego, iż Inspektor ZIKiTu miał się 
kontaktować ze wszystkimi Członkami Rady, którzy zgłosili taki problem. 
Następnie głos zabrali: p. K. Frankiewicz, p. J. Wójcik, p. T. Ziętara.
Pan W. Wojnarski poruszył problem z pielęgnacją zieleni na terenie Dzielnicy. Głos zabrali także: 
p.  L.  Zaleński,  p.  Ł.  Sęk,  p.  G.  Rojewski.  Przewodniczący odczytał  zebranym pismo  Zarządu 
Infrastruktury Komunalnej  i  Transportu dot.  wstrzymania  wycinki  drzew oraz  odpowiedź Rady 
Dzielnicy XVII na wniosek jednego z mieszkańców w ww. temacie, w której Rada Dzielnicy XVII 
informuje o wysłaniu pisma mieszkańca do nowo powstałej jednostki zajmującej się pielęgnacją 
zieleni na terenie Gminy Miejskiej Kraków.  
Pan A.  Dziedzic  poinformował  zebranych,  iż  do  nowej  jednostki  tj.  Zarządu  Zieleni  Miejskiej  
zostały przekazane harmonogramy wycinki drzew wraz z protokołami z objazdów zieleni na terenie 
Dzielnicy XVII z prośbą o podjecie stosownych działań.
Głos zabrali: p. G. Rojewski, p. St. Madej, p. W. Wojnarski.

ad.6. Oświadczenia i komunikaty
Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa w sprawie 
ujednolicenia formy redagowania uchwał Rad Dzielnic w sprawie korekt zadań. 

Pan Adamczyk poinformował o udziale w zakończeniu roku szkolnego w Szkole Podstawowej 129 
i przekazał podziękowania za wsparcie działań szkoły.

Następnie  przedstawiciele  Komisji  podali terminy  posiedzeń  komisji  Rady  Dzielnicy  XVII
w miesiącu sierpniu 2015:
Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 18.08.2015r.
Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 19.08.2015r
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 24.08.2015r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych - 20.08.2015r
Komisja Ochrony Środowiska 
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych

-
- 

26.08.2015r.
20.08.2015r.

Pan Wiesław Wojnarski zaprosił Członków Rady na Dożynki w Kantorowicach, które odbędą się w 
dniu 23 sierpnia 2015r.
Pan Jerzy Wójcik zaprosił zebranych na Dzień Luboczy zaplanowany na 22 sierpnia 2015r.

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
27 sierpnia 2015r. na godz. 1800  

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
za przybycie i o godz. 1930 zamknął posiedzenie X Sesji Rady Dzielnicy XVII.

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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